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لبیک مداحان به 
فرمان رهبر معظم  

انقلاب
بعــد از ســخنرانی رهبــر معظــم انقــلاب، 
مداحــان پیرغلامــان بیانیــه ای را بــا ایــن 

مضمون امضا کردند:  
«تعظیــم شــعائر حســینی بــرای همــه مــا 
اولویــت جــدی دارد، امــا همان طــور کــه 
حماســه ای  هیئت هــا  گذشــته  ســال  در 
مانــدگار آفریدنــد، امســال نیــز بــا وجــود 
همــه ســختی هایی کــه برپایی یــک هیئت 
در شــرایط فعلــی دارد، در لبیــک به فرمــان 
رهبــر حکیم انقــلاب و نظــر مراجــع عظام، 
با تمام توان خود ســخت گیرانه برای حفظ 
ســلامت مــردم و رعایــت شــیوه نامه های 
بهداشــتی، در کنــار اقامــه عــزای حســینی 

اقدام خواهیم کرد».
از امضاکننــدگان ایــن بیانیــه می تــوان بــه 
حــاج منصــور ارضــی، غلامرضــا ســازگار، 
علی انســانی،  ماشــاءالله عابدی،  ســعید 
حســین  طاهــری،   محمــد  حدادیــان، 
ســاطور،  ســید مجیــد بنی فاطمــه،  صادق 
محســن  پناهــی،   نریمــان  آهنگــران،  
طاهری،  مهدی سلحشور،  جواد حیدری،  
ســید رضا نریمانی،  میثم مطیعی،  مهدی 
رســولی،  محمدرضا بــذری، امیــن مقدم و 

مسعود پیرایش نام برد. درس بزرگ 
پروتکل ها، 

تشخیص سره از ناسره
«سيد محمود علوی» مداح جوان نيز 
به نکته جالبی در رعايت پروتکل های 
بهداشــتی اشــاره می کند و توضيح 
می دهد: «برگزاری مجلس در فضای 
باز جزء دســتورالعمل ها بــود. همه 
عاشــقان حســينی برای رسيدن به 
شــرايط مناســب تلاش می کردند.

اولويت ما حفظ جان و سلامت مردم 
بود. تــا رضايــت رهبر معظــم انقلاب 
را تأميــن کنيم همه ايــن اتفاق ها و 
حفظ پروتکل های بهداشــتی درس 
بزرگی به ما داد و آن هم درس اطاعت 
بود؛ يعنی هر جا که مراســم و جلسه 
امام حسين(ع) بود، بايد شرکت کرد. 
شايدســال آينــده  گفته شــود بايد 
اين مجلس در بيابان برگزار شــود و 
سختی های بيشــتری را هيئت داران  
و مستمعان تقبل کنند ، آنجاست که 
سره از ناسره جدا می شود و آن موقع 
اســت که بايد ديد چه کسی پای کار 

می ماند».

 حفظ سلامت مردم 
واجب است

«محمدرضــا طاهــری» دربــاره حفظ 
پروتکل های بهداشــتی و برگزاری مراسم 
عزاداری امام حسين (ع) می گويد: «برای 
حفظ پروتکل ها در ابتدای کار حسينيه ای 
بزرگ تر را پيشنهاد دادند با جمعيت کمتر 
و قرار بر اين بود که بقيه جمعيت در فضای 
باز باشــند، اما بعد از فرمايش رهبر معظم 
انقلاب و همچنين قوانينی که مســئولان 
گذاشــته بودند تلاش کرديم خودمان را 
به رعايت پروتکل هــای جديد مقيد کنيم. 
هرچند که هميشــه برای حفــظ قوانين 
بهداشتی پيش قدم بوديم و ما وظيفه مان 
را انجام داديم. به هيئتی ها و رفقا گوشــزد 
کردم که به اشــتباه برداشــت نکنند که 
جلسه برای امام حســين (ع) است و چرا 
بايد برگزاری آن را به حرف مسئولان گره 
بزنيم؟ در پاســخ به اين عزيــزان توضيح 
دادم که بحث ســلامتی و جان مردم است 
و برگزاری روضه سيدالشــهدا هم واجب 

است و اين ها بايد توأمان انجام شود».


